# 國立中與大學雙語教學推動資源中心

# 專業導向英語課程徵件計畫

## 一、 計畫目標

為鼓勵本校各領域教師開設有助於學生順利銜接 EMI 全英語教學之雙語課程,雙語教學推動資源中心(下述簡稱本中心)特依據《國立中興大學英語相關課程類型辦定基準》進行徵件計畫,以鼓勵並推動教師發展專業學術英文(English for Specific Academic Purposes, 簡稱 ESAP)課程。

## 二、 計畫內容

### 1、補助對象:

- (1)112 學年度開設之學士班及碩士班 ESAP 課程。
- (2)規劃中且預計於113學年開設之學士班及碩士班ESAP課程,須檢附系級課程委員會之相關紀錄。

上述課程已獲其他計畫補助者,不予補助。

#### 2、審件原則:

- (1)符合《國立中興大學英語相關課程類型判定基準》中之專業學術英文課程(English for Specific Academic Purposes, 簡稱 ESAP)。
- (2)點選右側連結,進入計畫徵件申請表單:https://reurl.cc/qLnbOy
- (3)申請期限: 112 年 9 月 30 日截止受理。採隨到隨審,計畫經費用罄即不再受理申請。
- (4)每位教師申請以一門課程為原則。
- 3、經費補助:

參與本方案之「個別課程」,經審核通過後:

- (1)112 學年第 1 學期已成班課程:每門課補助 30,000 元業務費(含工讀金)。
- (2)規劃中課程:每門課補助 10,000 元業務費。
- 4、計畫運作期程:

計畫運作期程自通過日起至112年11月30日前核銷完畢。

### 5、計畫考核:

- (1)已成班課程須上傳約5-10分鐘之教學活動影音檔,影音資料供本校作為教學、研究、 執行計畫或校務推廣等目的使用。任課教師及修課學生均須完成本中心提供之問卷, 作為本校實施全英語授課教學推動方向之參考。
- (2)規劃中課程須提送課程大綱及至少5週相關教材資料。

# National Chung Hsing University Bilingual Education Resource Center Subsidy Scheme for Specialized English Courses

## [Article 1] Purposes

Funded by Bilingual Education Resource Center, the subsidy is created to incentivize teachers to design specialized English courses which prepare students for EMI (English as Medium of Instruction) courses. Based on 《NCHU Classification criteria for intramural English as instrument of instruction curricula》 The scheme is to facilitate the development of ESAP (English for Specific Academic Purposes) courses.

## [Article 2] Content

- 1. Object
- (1) Undergraduate & postgraduate ESAP (English for Specific Academic Purposes) Courses for 1st semester of Academic Year 112 accredited by University Curriculum Committee.
- (2) Undergraduate & postgraduate ESAP (English for Specific Academic Purposes) Courses for Academic Year 113 and expected to be submitted to Department-Level Curriculum Committee Meeting.

This scheme is NOT applicable for those which already received a grant from other internal incentive projects.

- 2. Eligibility for subsidy application:
- (1) Courses meet the definition of "English for Specific Academic Purposes" as referred in «NCHU Classification criteria for intramural English as instrument of instruction curricula».
- (2) Click the link at the right-hand side to go to the Application Form: <a href="https://reurl.cc/qLnbOy">https://reurl.cc/qLnbOy</a>
- (3) Application Due Date: Sep.30th 2023; applications received after the fund is exhausted may be excluded.
- (4) Each instructor may only submit an application ONCE.

### [Article 3] Budget Subsidy

- 1. Instructors of approved ESAP courses for 1st semester of Academic Year 112 would be authorized the use of TWD 30,000 functional expense (included work-study student expense).
- 2. Instructors of approved ESAP courses to-be-offered in Academic Year 113 would be authorized the use of TWD 10,000 functional expense.

### [Article 4] Rules for reimbursement of expenses incurred

Please note that all the reimbursable payments shall be completed by Nov. 30th 2023.

### [Article 5] Key Results & Expected Output

- (1)ESAP course for 1st semester of Academic Year 112:
- Submit a 5-10-minutes instructional video clip.
- \* Bilingual Education Resource Center is committed to instructional use of your video clip

which intended to provide information for pedagogical and scholarly study to enhance the education of students.

- Instructors and students are supposed to complete an on-line questionnaire provided by Bilingual Education Resource Center.
- (2)ESAP course for Academic Year 113:
- Submit at least 5 weeks teaching materials, handouts (e.g. PowerPoint slides) to Bilingual Education Resource Center.